
نصرتی: سرنوشت 
قهرمانی دست 

پرسپولیس است
محمــد نصرتی مربی تیم فوتبال 
تراکتــور دربــاره پیــروزی تیمــش 
مقابــل پیــکان می گویــد: »مــا 
در مجمــوع خیلــی بهتــر از تیــم 
حریــف بودیــم و در نیمــه اول 
یکی از بهترین نمایش های چند 
ســال اخیــر را ارائه کردیــم و فکر 
می کنم در مجموع می توانستیم 
با اختلاف سه یا چهار گل پیکان 
را شکســت دهیــم. مــا باید روی 
زدن ضربــات آخر بیشــتر تمرین 
کنیــم تــا موقعیت ها را از دســت 
ندهیــم .بــا وجود اینکــه بازی در 
ســاعت مناســبی برگــزار نشــد 
و شــاهد انجــام دربــی تهــران 
بودیــم امــا حــدود 40 تــا 50 هزار 
نفــر به ورزشــگاه آمدنــد و باید به 
هــواداران تراکتور دســت مریزاد 
بگویــم. مــا قطعــاً با حمایــت آنها 
می توانیــم اتفاقــات خوبی را رقم 
بزنیــم.« نصرتــی دربــاره شــانس 
تراکتور برای گرفتن سهمیه لیگ 
قهرمانان آســیا اینطور می گوید: 
»بــدون شــک مــا بــرای آســیایی 
شــدن شــانس خوبــی داریــم و 
بایــد در ســه بــازی پایانی بهترین 
عملکــرد را داشــته باشــیم، البته 
جــدا از بازی هــای لیــگ برتــر، 
بازی هــای جــام حذفــی هــم در 
بحــث آســیایی شــدن تراکتــور 
تأثیــر دارد. مدیــران باشــگاه و 
خمــس هــم درصدد بســتن یک 
تیــم پرقــدرت بــرای فصــل بعــد 
هســتند و امیــدوارم بتوانیــم بــا 
تــلاش تمامــی مجموعــه تراکتور 
و حمایــت هــواداران خودمــان را 
بــرای قهرمانــی در فصــل آینــده 
آمــاده کنیــم.« نصرتــی قهرمــان 
لیــگ را اینطــور معرفــی می کند: 
»در ایــن هفته هــا رقابــت ســه 
تیــم بســیار فشــرده بــوده اســت 
بــل  قا قطعــی  هــم  چیــزی  و 
پیش بینی نیســت. با نتایجی که 
این هفته رقم خورد پرسپولیس 
دوبــاره بــه صــدر جــدول رفــت و 
طبیعتاً الان سرنوشــت قهرمانی 
دســت پرسپولیس اســت. البته 
ســه هفتــه دیگــر باقــی مانــده و 
بــاز هــم ممکــن اســت جــدول 
دســتخوش تغییر شــود و چیزی 
را نمی تــوان به صــورت قطعــی 

پیش بینــی کــرد.«

نساجی، سلب 
 میزبانی یا حذف 

از آسیا؟
تیــم نســاجی مازنــدران بعــد از 
قهرمانــی در جــام حذفــی یکــی 
از نماینــدگان ایــران در جــام 
باشــگاه های آســیا خواهــد بــود. 
بــا این حال مشــکلات عدیده ای 
بخصــوص در بحــث لجســتیک 
باعث شــده تا آنهــا خطر بزرگی را 
بیــخ گــوش خود احســاس کنند.

اولین مشــکل نساجی مربوط به 
اســتادیوم شــهید وطنــی خواهد 
بــود کــه به طــور حتــم در صورت 
برطــرف نشــدن برخــی موانــع، 
اســتانداردهای لازم را از ســوی 
کارشناسان کنفدراسیون فوتبال 
آســیا دریافــت نمی کنــد. دومین 
ایــراد بــزرگ کــه بــرای نســاجی و 
شــهر قائمشــهر وجــود دارد ایــن 
اســت کــه هتــل مناســبی بــرای 
اســکان تیم هــای مختلف وجود 
نــدارد و همیــن امــر شــاید باعث 
شــود کــه کنفدراســیون فوتبــال 
آســیا در اعطــای میزبانــی بــه 
نســاج ها مردد شود .بدون شک 
در صــورت برطــرف نشــدن ایــن 
موانــع، در وهلــه اول میزبانی در 
جام باشــگاه های آسیا از نساجی 
گرفتــه می شــود و در وهلــه دوم 
آنهــا بــا خطر بزرگ حذف از آســیا 
مواجــه می شــوند. مشــکلاتی 
کــه بــه طــور قطــع بــا دخالــت و 
کمــک نهادهای قدرتمندی مثل 
اســتانداری و اداره کل ورزش و 
جوانان مازندران برطرف خواهد 

شــد.
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جلال کاملی مفرد:

برای انصاری خوشحالم

جــال کاملــی مفــرد دربــاره شکســتن رکــورد بازی هایــش در فولاد توســط 
ساســان انصــاری می گویــد: »کــم و بیش فوتبــال و فولاد را دنبــال می کنم. 
برای ساسان خوشحال هستم. او و ایوب کاپیتان های تیم هستند و قطعاً 
بچه هــای خودمــان دل شــان بیشــتر از بقیــه برای تیم می ســوزد. همین که 
ایــن بچه هــا بتواننــد در فولاد بدرخشــند برای من باعث خوشــحالی اســت 

و امیــدوارم که فولاد همیشــه در اوج باشــد.«

مهران گلزاری:

مقابل پرسپولیس محکم تر بازی می کنیم

مهــران گلــزاری کاپیتــان تیــم گل گهر ســیرجان بــه تمام اهالــی فوتبال قول 
می دهــد کــه در بازی هــای باقــی مانــده و بخصــوص مقابــل پرســپولیس 
بــا تمــام تــوان حاضــر شــود: »مــن همیــن جــا قــول می دهــم که نســبت به 
بازی هــای قبــل قوی تــر و محکم تــر مقابل پرســپولیس بــازی خواهیم کرد. 
مــا دنبــال جایــگاه چهارمی لیگ برتر هســتیم و می خواهیــم در جام حذفی 

قهرمان شــویم.«

ابراهیم شکوری:

مشکلی برای بازی در آزادی نداریم

شــکوری قائــم مقــام باشــگاه پیــکان دربــاره برگــزاری بــازی با پرســپولیس 
در ورزشــگاه آزادی می گویــد: »طبــق برنامــه، دیدارهــای خانگــی پیــکان 
در ورزشــگاه انقــاب کــرج برگــزار می شــود، ولــی در خصــوص دیــدار بــا 
پرســپولیس، منتظــر تصمیــم نهادهــای ذی ربــط و مرتبــط هســتیم. حتــی 
اگــر ســازمان لیــگ و مســئولان مربوطــه تأیید کنند، مشــکلی بــرای بازی با 

پرســپولیس در ورزشــگاه آزادی نداریــم.«

در آینه
   پنجشنبه  7 اردیبهشت 1402  سال بیست و ششم  شماره 7289فوتبال ایران

 دقیقی: هواداران انتظار نداشته باشند ۳ گل به استقلال و پرسپولیس بزنیم

قابل مقایسه با این 4 تیم نیستیم            
ســعید دقیقــی ســرمربی تیــم فوتبال 
شــمس آذر قزویــن دربــاره صعــود 
تیمــش به لیگ یک می گوید: »فصل 
گذشــته از زمانــی کــه مســئولیت تیم 
را بــر عهــده گرفتــم، 45 امتیــاز ظــرف 
18 هفتــه گرفتیــم و ســومین تیــم 
برتــر نیم فصــل بودیم. شــمس آذر در 
نیم فصــل اول ســال گذشــته شــرایط 
بغرنجــی داشــت، امــا موفقیــت مــا از 
فصل پیش آغاز شــد. 50 تا 60 درصد 
تیم را تغییر دادیم و بودجه ای بســیار 
معمولــی حــدود 20 میلیــارد تومــان 
داشــتیم. البتــه افزایــش و کاهــش 

ایــن بودجــه بــر اســاس عملکــرد تیم 
بــود و بــا صعــود بــه لیگ برتــر، بودجه 
باشــگاه بــه 26 میلیارد تومان رســید. 
مــا قرارداد میلیاردی نداریم و ســقف 
قــرارداد بازیکنــان 900 میلیون تومان 
اســت. بــا این حــال بــا تیم هایی چون 
ســایپا، اســتقلال خوزســتان و خیبــر 
رقابــت می کردیــم کــه بودجه ای ســه 
برابــر شــمس آذر داشــتند. مــا ثابــت 
کردیــم همــه چیــز پــول نیســت و از 
ابتــدا تــا پایــان صدرنشــین بودیــم. 
میانگیــن بیشــتر از دو گل زده در هــر 
بــازی داشــتیم و فوتبــال باکیفیتــی را 

کــه ارائــه می کنیــم، در لیــگ برتر هم 
ندیده ام. برخی از بازیکنان شایســته 
و کم نــام  و نشــان مــا بــرای اولیــن بــار 
در لیــگ یــک بــازی می کردنــد.« او 
بــا هــواداران تیمــش اتمــام حجــت 
می کند: »ســه بازی دیگــر در خدمت 
ایــن عزیزان هســتم و تــلاش می کنم 
نتایج خوبی بگیریم تا شایســته ترین 
تیم هــا بــه صعود یــا بقا دســت یابند. 
فعــلاً خیلی دورنمــای کار را نمی بینم، 
امــا مشــکلات زیرســاختی داریــم که 
اگــر در تیــم بمانــم یــا نمانــم، بایــد 
برطــرف شــود. تمامــی مســئولان 

قزوین بدانند ســال آینده تنها هشت 
اســتان در لیــگ برتــر نماینــده دارند. 
همــه بایــد بســیج شــوند و بودجــه 
باشــگاه بایــد تقویــت شــود. قزویــن 
مــردم بافرهنگــی دارد، امــا آنهــا بایــد 
فرهنــگِ تیــم داشــتن در لیــگ برتر را 
داشــته باشــند. امســال در قزوین دو 
یــا ســه گل به هــر تیمــی می زدیم، اما 
نباید انتظار داشــته باشــند اســتقلال 
و پرســپولیس را به راحتــی شکســت 
ی  ســیما و ا صد ن  یــرا مد  . هیــم د
اســتان متوجــه جزئی تریــن مباحــث 

تأثیرگــذاری ورزش نیســتند.«

 zنقل قول

قبل از هر چیز بهتر است بگویی 
چطور شد به هوادار رفتی؟ آن هم 

در نیم فصل...
مــن اول فصــل مصدومیتــی داشــتم کــه 
بــه خاطــر آن اخلاقــی نبــود بروم و قــرارداد 
ببنــدم. اینطوری اگر به ایفمارک می رفتم، 
هــم بــرای مــن بد می شــد و هم بــرای تیم. 
بــه همین دلیل بیرون مانــدم که به مداوا 
برســم و در ایــن نیــم فصــل هــم شــرایطم 
کامــلاً خــوب شــد و نســبت بــه اول فصــل 
هــم خیلــی بهتــر شــدم. در نهایت بــا آقای 
الهامی صحبت داشتم و با هوادار قرارداد 

امضا کــردم.
اینجا از شما گوشی آیفون ۱۴ 

نخواستند؟

)می خنــدد( نه نخواســتند. البته همانطور 
کــه می دانید این مســائل در فوتبال ایران 

زیاد اســت.
بعد از شکست سنگین مقابل 

استقال، این هفته بازی خوبی 
مقابل گل گهر انجام دادید و 

توانستید امتیاز بگیرید.
مــا بــا توجــه به اینکــه هفته قبل بــازی را با 
آن نتیجه به اســتقلال واگذار کردیم فشار 
زیــادی روی کل تیم بود که همین مســأله 
کار ما را ســخت کرد. به ما انگ زده بودند 
کــه باید بگویــم ناراحتی مــن از فوتبالی ها 
بــود. هــواداران کامــلاً احساســی رفتــار 
می کننــد اما از فوتبالی هــا بعید بود چنین 
حرف هایــی بزنند. یکســری که نمی شــود 
به آنها پیشکســوت گفت چون یک ســال 
در پرســپولیس بــازی کردنــد، حرف هایــی 
زدنــد کــه عجیــب بــود. بــه هــر حــال ایــن 
حرف هــا انگیــزه شــد تــا مقابــل گل گهــر 

بازی خوبی انجام بدهیم و امتیاز بگیریم.
منظورت از پیشکسوت، سپهر 

حیدری است؟
یکــی از آنهــا بــود. خــود اینهــا می داننــد در 
فوتبــال هــر اتفاقــی می تواند بیفتــد و مثلاً 
یــک بــازی 4 یــا 5 تــا بخورنــد. یعنــی زمانی 
کــه آنهــا بازی کردنــد همه بازی هــا را با برد 
پشت سر گذاشتند؟ فوتبال همین است 

و قابــل پیش بینی نیســت.
یکی از مسائلی که شبهه برانگیز 

شد این بود که هوادار در این بازی 
مهم از گلر سوم خود استفاده 

کرد و خالدآبادی را روی نیمکت 
گذاشت...

مهرداد طهماسبی گلر اول ما بود و در یک 
بازی گلر سوم خوب کار کرد که باعث شد 
کل فصــل بازی کند. مهرداد به عنوان گلر 
سوم به هوادار نیامد و 14، 15 سال سابقه 
بــازی دارد. بــه هــر حــال ایــن تشــخیص 

کادرفنــی بــود کــه از طهماســبی اســتفاده 
کنــد چون می خواســتیم عقــب بازی کنیم 
و از عقب بازیســازی انجام دهیم، مهرداد 
را گذاشــت وگرنــه دلیــل خاصی بــرای این 
کار وجــود نداشــت. در مــورد هــوادار بایــد 
بگویم تیم ما یک گروه 50، 60 نفره اســت 
کــه هــوادار هــم نــدارد و خصوصــی اداره 
می شــود. پس بد است چنین مسائلی در 
مورد تیم ما مطرح شــود. تیمی که 15، 16 
بازیکن 20 تا 22 ساله دارد. هوادار تلاش 
می کند به بازیکنان جوان بازی بدهد تا به 
فوتبال ایران کمک کند. مسأله ای که قبلاً 
در نفت تهران وجود داشت اما متأسفانه 
از نفــت حمایــت نشــد و به ایــن روز افتاد. 
بایــد از نفــت تهــران درس عبــرت گرفت و 

از هــوادار حمایت کرد.
بازی بعدی در جام حذفی است. 

این بازی را چطور ارزیابی می کنی؟
بلــه، بــازی بعــدی مــا مقابــل اســتقلال 

ملاثانــی در اهــواز اســت کــه بایــد بگویــم 
یــک بــازی دو ســر ســوخت اســت. اگــر 
ببریــم می گوینــد یــک تیــم لیــگ یکــی را 
بردیــد، اگــر هــم ببازیــم می گوینــد بــه تیم 
لیــگ یکــی باختیــد. بــه هــر حــال بــازی 
در خوزســتان همیشــه ســخت اســت و 
ان شــاءالله می رویم که بــازی خوبی انجام 

بدهیــم و از ایــن مرحلــه بــالا بیاییــم.
فکر می کنی کدام تیم شانس 

بیشتری برای قهرمانی در لیگ 
برتر را دارد؟

تــا 2 روز پیــش همــه ســپاهان را شــانس 
اول قهرمانی می دانســتند امــا بعد از بازی 
خوبی که ملوان مقابل سپاهان انجام داد 
و توانست قدرتمندانه از این تیم مدعی در 
اصفهــان امتیــاز بگیــرد، حالا شــرایط فرق 
کــرده و باید بگویــم رقابت اصلی قهرمانی 
بیــن پرســپولیس و ســپاهان اســت کــه 

شــانس قرمزها بیشــتر خواهــد بود.

حســین ابراهیمــی هافبــک هــوادار از اینکــه یکســری پیشکســوت فوتبــال در مــورد شکســت تیمــش مقابل اســتقلال، حاشیه ســازی کردند ناراحت اســت. ابراهیمــی در رابطه با آن شکســت عجیب، حواشــی آن، بازی با 
گل گهــر کــه بــا تســاوی یــک بــر یــک تمام شــد و همچنین بازی با اســتقلال ملاثانــی در جام حذفــی، صحبت های جالبــی دارد.

ابراهیمی: باید از نفت تهران درس عبرت گرفت

انگ زدن به هوادار درست نیست

سمیرا شیرمردی
خبرنگار

 بازی بعدی ما مقابل 
استقلال ملاثانی در 
اهواز است که باید 
بگویم یک بازی دو 

سر سوخت است. 
اگر ببریم می گویند 
یک تیم لیگ یکی را 

بردید، اگر هم ببازیم 
می گویند به تیم لیگ 

یکی باختید


